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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

ZAP YTANIE  

 

 

w sprawie prac rewitalizacyjnych na terenie Fortu Ia. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Od kilku tygodni w Poznaniu bardzo wiele mówi się o zabudowie terenu Fortu IIa. 

Korzystając z okazji, iż przy okazji tego tematu o fortach poznańskich mówi się bardzo wiele 

chciałbym zapytać (w nawiązaniu do wcześniejszych moich interpelacji) o stan prac 

rewitalizacyjnych na terenie Fortu Ia. Środki na ten cel są zabezpieczone w budżecie Miasta 

Poznania od roku 2018.  

  

 Jaki jest stan prawny obiektu? Jak wygląda sytuacja z wydatkowaniem środków na ten 

cel? Jakie są plany prac na najbliższy czas? 

   

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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